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Geacht college van Gedeputeerde Staten, 
 

Eerder stelde de PVV-fractie vragen over elektrisch rijden. Een deel van de vragen is niet beantwoord, een 
deel onduidelijk. De PVV-fractie heeft dan ook de navolgende aanvullende vragen. 
 

1. Uw laatste zin van uw antwoord op vraag 1 luidde: De vraag naar lithium zal de komende jaren 
sterk toenemen, echter is er voldoende om aan deze toenemende vraag te voldoen. De zinsopbouw 
doet vermoeden dat er geen punt maar een vraagteken dient te staan achter deze zin. Daarmee is 
echter onze vraag, of het u bekend is dat van de jaarlijks 60 miljoen geproduceerde auto’s in het 
meest gunstige geval slechts 13 % van lithium accu’s kan worden voorzien, niet beantwoord. Graag 
alsnog uw reactie. 
 

2. Wat heeft het snellaadpunt bij de BP Galgenwaard de belastingbetaler gekost? 
 

3. Hoeveel verschillende bestuurders, die een half uur hebben staan wachten tot de accu geladen was, 
hebben van deze palen hoe vaak gebruik gemaakt, exclusief de vaste gebruiker Green Cab, en heeft 
de geleverde elektriciteit de provincie, lees de belastingbetaler, ook nog geld gekost? Zo ja, 
hoeveel? 
 



4. Vraag 5 behelsde twee vragen. Er kwam slechts één antwoord. Vandaar dat wij één vraag dienen te 
herhalen: Kunt u uitsluiten dat door investeringen die het gebruik van elektrische auto’s bevorderen 
andere innovaties, mogelijk veel milieuvriendelijker zoals bijvoorbeeld die van waterstof, worden 
afgeremd en/of gefrustreerd? Zo nee, trekt u daaruit conclusies?  
 

Namens de Partij voor de Vrijheid en hoogachtend, 
 
R. Dercksen 


